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Verksamhetsberättelse 2022 

Villaföreningen Fyra Vägar 

 
Verksamhetsåret 2022-01-01 - 2022-12-31 (enligt stadgar §4 och §5) 

Styrelsen har under verksamhetsåret bestått av följande ledamöter 

• Ordförande Fredrik Åsare 

• Kassör Per Faust 

• Ledamot Sven Liljedahl 

 

• Vice ordf. Ludvig Hallberg 

• Sekreterare Annmari Linderoth 

• Ledamot Thomas Nolin 

Styrelsen hade, utöver ett konstituerande styrelsemöte, fem sammanträden under 

året. Protokollen har publicerats på föreningens anslagstavla och på föreningens hem-

sida (www.4ways.se). Arkivexemplar av samtliga protokoll finns hos föreningens sekre-

terare. 

Övriga förtroendeposter under verksamhetsåret 

Revisorer:  

• Per Utbult  

• Jan-Erik Johansson                                                         

 

 

Valberedningen: 

• Mikael Gustafsson Brauner 

• Bengt Månsson 

 

• Robin Boissel 

• Vakant 

Gaturepresentanter 

• Bertil Carlsson – Enrisv. 

• Per Faust – Sälgv. 

 

• Marie-Louise Rosenqvist – Mistelv. 

• Ulf Holmberg – Nyponv. 

Viktiga händelser under året 

Föreningen har under det gångna verksamhetsåret kommunicerat Kristianstads kom-
mun avseende belysning på lekplats och boulebanan samt asfaltering av basketplanen. 
Svaret från kommunen är att det inte finns medel för detta. Styrelsen har därför beslu-
tat att avsätta egna medel för vissa åtgärder under 2023.  

Beträffande den asfalterade ”idran” mellan förlängningen av Enrisvägen och Mistelvä-
gen, har styrelsen diskuterat med en projektgrupp avseende en skateanläggning på 
platsen. Under året har kommunen färdigställt en skateanläggning i byn vilket gjorde 
att ärendet bordlades. 
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Under året har styrelsen tagit in information avseende montering av solceller på vil-
lorna. På grund av energikrisen är den marknaden överhettad och det har varit svårt 
att få in offerter. Styrelsen har också konstaterat att det råder olika förutsättningar för 
olika villor beroende på läge och status på taken. Styrelsen har beslutat att fortsätta 
följa frågan. 

Styrelsen har också arbetat med frågan om hjärtstartare och HLR-utbildning. Vi har 
skickat en ansökan till Sparbanksstiftelsen om att få en som delar ut till föreningar. Ty-
värr fick vi avslag i år, men det planeras för en ny ansökan 2023. Vi har också uppma-
nat medlemmar att sätta upp en dekal på brevlådan om det finns någon i hushållet 
som har HLR-utbildning. Några dekaler finns uppsatta. Det planeras också för att er-
bjuda HLR-utbildning till intresserade medlemmar under 2023. 5 personer har anmält 
sig, men det finns plats för 15. 

Under året har styrelsen tagit in offert på laddbox till bil, som man kan köpa av Ever-
grens elektriska inklusive installation. Vi har också tagit in offert på luftvärmepump, 
som skall kunna effektueras under våren 2023 om det finns minst 10 intresserade. 

Den 22 maj och den 2 oktober genomfördes en vårstädning respektive höststädning 
där skräp plockades i området och gummimattorna vid stranden rullades ut respektive 
rullades ihop. Vid båda tillfällena var vi ett 25-tal deltagare som tillsammans gjorde fint 
i området och avslutade dagen med korvgrillning och lotteri.  

Föreningens styrelse har verkat så att föreningsmedlemmar erhåller rabatt hos en del 
företag vilka presenteras på hemsidan.  

Vår slutna Facebook-grupp fortlever för att främja kontaktytorna och informationsmöj-
ligheterna inom föreningen. 

 

Verksamheten i siffror 

● hade föreningen 76 betalande medlemmar 

● Medlemsavgiften har varit 200 kr/fastighet 

● Föreningens tillgodohavande 2022-12-31: 31 130,13 kronor. 

● Balansräkning presenteras som särskild fristående handling. 

● Resultaträkning presenteras som särskild fristående handling. 
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Revisionsberättelse 

Revisionsberättelse presenteras som särskild fristående handling. 

Slutord för verksamhetsåret 2022 

Hur gör vi vårt område attraktivare att bo i? Hur kan medlemmarna vilja bli mer del-

tagande? Hur ökar vi gemensamhetskänslan i området? Det är några av frågorna som 

en styrelse återkommande kan ventilera. Styrelsen 2022 har en grundad förhoppning 

om att under 2023 kommer föreningen bidra till utveckling, fortsätta vara en samlad 

röst och resurs för medlemmarna i Villaföreningen Fyra Vägar. 

 

 

 

 

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 
Fredrik Åsare 
Ordförande 
 
 
 

 . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 
Per Faust 
Kassör 

 . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 
Annmari Linderoth 
Sekreterare 

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 
Ludvig Hallberg 
Vice ordförande 

 . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 
Sven Liljedahl 
Ledamot 

 . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 
Thomas Nolin 
Ledamot 
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